

EU-Konformitätserklärung

EC Declaration of Conformity



Hersteller / Manufacturer: Aquarius Deutschland GmbH

Anschrift / Address: Weißenburger Straße 25
81667 München

Marke / Brand: CARRERA
Art.-Bezeichnung / Article name: Gesichtsreinigungsbürste / Facial cleansing brush
PO Nr. / PO no.: PO1700013
AQD Art.-Nr. / Art. no.: 16332011
Lieferanten-Modell / Supplier model: CRR-571 with TPA-5950100E01

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung der Konformitätserklärung trägt der Hersteller.

The sole responsibility for issuing the declaration of conformity shall be borne by the manufacturer.

Für das bezeichnete Produkt wird bestätigt, dass es den wesentlichen Anforderungen der folgenden Europäischen Richtlinien entspricht:

The designated product is certified that it meets the essential requirements of the following European directives:

Die Übereinstimmung des Produktes mit den Richtlinien wird nachgewiesen durch die vollständige Einhaltung der angeführten harmonisierten und nicht harmonisierten Normen:

The conformity of the product with the directives is proven by full compliance with the harmonized and non-harmonized standards:

2014/30/EU EMV-Richtlinie / EMC Directive 2014/30/EU

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die elektromagnetische Verträglichkeit

Directive of the European Parliament and of the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to electromagnetic compatibility

EN 55014-1:2006+A1:2009+A2:2011
EN 55014-2:2015
EN 61000-3-2:2014
EN 61000-3-3:2013

CISPR 14-1:2005+A1:2008+A2:2011
CISPR 14-2:2015
IEC 61000-3-2:2014
IEC 61000-3-3:2013

2014/35/EU Niederspannungsrichtlinie / 2014/35/EU Low Voltage Directive

Richtlinie des Europäischen Parlaments und des Rates vom 26. Februar 2014 zur Harmonisierung der Rechtsvorschriften der Mitgliedstaaten über die Bereitstellung elektrischer Betriebsmittel zur Verwendung innerhalb bestimmter Spannungsgrenzen auf dem Markt

Directive of the European Parliament and the Council of 26 February 2014 on the harmonisation of the laws of the Member States relating to the making available on the market of electrical equipment designed for use within certain voltage limits

EN 60335-2-23:2003/A2:2015
EN 60335-1:2012/A11:2014
EN 62233:2008

IEC 60335-2-23 :2016
IEC 60335-1:2010/AMD2 :2016

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, sichert jedoch keine Eigenschaften im Sinne des Produkthaftungsgesetzes zu.

This declaration certifies compliance with the above guidelines, but does not ensure properties as defined by the product liability law.

EU-Konformitätserklärung

EC Declaration of Conformity



Marke / Brand: CARRERA
Art.-Bezeichnung / Article name: Gesichtsreinigungsbürste / Facial cleansing brush
PO Nr. / PO no.: PO1700013
AQD Art.-Nr. / Art. no.: 16332011
Lieferanten-Modell / Supplier model: CRR-571 with TPA-5950100E01

Ökodesign-Richtlinie 2009/125/EG / *Eco-directive 2009/125/EU*

Richtlinie 2009/125/EG des Europäischen Parlaments und des Rates vom 21. Oktober 2009 zur Durchführung der Richtlinie 2005/32/EG des Europäischen Parlaments und des Rates im Hinblick auf die Festlegung von Anforderungen an die umweltgerechte Gestaltung energiebetriebener Produkte.

Directive 2009/125/EC of the European Parliament and the Council of 21 October 2009 implementing Directive 2005/32/EC of the European Parliament and the Council with regard to the definition of requirements for the environmentally design of energy-using products.

Hiermit bestätigen wir, dass der Artikel die Ökodesign-Anforderungen der Verordnung 278/2009 an die Leistungsaufnahme externer Netzteile bei Nulllast und ihrer Effizienz im Betrieb einhält.

We hereby confirm that the product complies with eco-design requirements of Regulation 278/2009 on the power consumption of external power supplies with zero load and its efficiency during operation.

RoHS- Richtlinie 2011/65/EU / *RoHS-directive 2011/65/EU*

Richtlinie 2011/65/EU des Europäischen Parlaments und des Rates vom 8. Juni 2011 zur Beschränkung der Verwendung bestimmter gefährlicher Stoffe in Elektro- und Elektronikgeräten (Neufassung).

Directive 2011/65/EU of the European Parliament and of the Council of 8 June 2011 on the restriction of the use of certain hazardous substances in electrical and electronic equipment (recast).

München, den 05.02.2018

Aquarius Deutschland GmbH

Weissenburger Strasse 25

D - 81667 München

Tel.: + 49 (0) 89 / 54 80 185 - 0

Fax: + 49 (0) 89 / 54 80 185 - 600


Michael Rotthaus
General Manager


Ralf Soukup
Technik / Technical Department

Diese Erklärung bescheinigt die Übereinstimmung mit den genannten Richtlinien, sichert jedoch keine Eigenschaften im Sinne des Produkthaftungsgesetzes zu.

This declaration certifies compliance with the above guidelines, but does not ensure properties as defined by the product liability law.